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de vergadering van de Coördinatie Commissie voor Europese 
Integratie- en Associatieproblemen op 6 november 1979. 
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Conclusies van de Coördinatie Commissie voor Europese 
Integratie- en Associatieproblemen van 6 november 1979 

Voorbereiding van de Landbouwraad van 1 2 / 1 3 november 1979 

1. 1. Marktordening voor schapevlees 
1 . 2 . Marktordening voor alkohol 
1. 3. Marktordening voor aardappelen 
1. 4. Diversen w.o. 
1 . 4. 1 . De wijnsector 
1 . 4. 2 . Het Landbouwstructuurbeleid 
1 . 4. 3. Kosten van het Landbouwbeleid op grond van de ont

vangen informatie van de EG—Commissie 

De Ministerraad zou akkoord kunnen gaan met de navolgende 
overwegingen en conclusies. 



Voorbereiding van de Landbouwraad van 12 / 1 3 november 1Q7Q 

1,1. Marktordening voor schapevlees 

Ter discussie stonden enkele aspecten van algemene aard 
betreffende deze marktordening, t.w. de Franse weigering 
uitvoering te geven aan de recente Hofuitspraak, de 
wens tot deconsolidatie van GATT-tarieven, de Franse wens 
tot opneming van een interventieregeling en de financiering 
van het premiestelsel. 

De Coördinatie Commissie nam kennis van de con
clusie van de EEZ van 6 november 1979 om de 
kwestie betreffende de Franse weigering zich aan 
de Hofuitspraak te houden zonodig ter verdere behandeling 
over te dragen aan de Algemene Raad. Daarop vooruitlopend 
achtte de Coördinatie Commissie het aangewezen dat 
Nederland het Voorzitterschap te Brussel onders
hands op deze problematiek attent maakt ondat het Voorzit
terschap terzake stappen jij j'rankrijk onderneemt. 

De Coördinatie Commissie bevestigde zijn conclusie 
van 17 juli jl. dat niet kan worden akkoord gegaan 
met de deconsolidatie van bevroren schapenvlees, en dat 
een derde-landen-regiem middels autolimitatie-
moet worden opgezet. In verband met de compe B 
van de Commissie bij het voeren van de onderhande-
lingen met de derde landen aanvaardde de Coördinatie 
Commissie een wijziging in de tekst van de conclusie 

m/ m van 17 juli: de zinsnede "Nederland zou zich in 
ieder geval er voor moeten inspannen •••••••«• 
werd geamendeerd in: "Nederland zou er in ieder 
geval voor moeten waken dat de belangen van de 
traditionele exporteurs maximaal worden ontzien". 
De Coördinatie Commissie bevestigde zijn conclusie 

/ van 2 3 oktober jl. dat Nederland niet akkoord gaat 
met de opneming van een interventiere^el in de«e 
marktordening, doch slechts een tijdelijke teling, 
houdende aflopende steun aan particuliere opslag, 
kan accepteren. 
De Coördinatie Commissie verklaarde zich voorstander 
van een communautaire financiering van een (degressiei; 
premiestelsel. 

l^_2„i._MgrgJgJ_QPclening voor alkohol 

Dit dossier is nog in behandeling bij de werkgroepen 
en C.S.A. In de Raad zal slechts een rapport worden 
uitgebracht, doch deze zal naar verwachting geen besluiten 
nemen. 



De Coördinatie Commissie onderschreef 
overigens het door Nederland reeds 
ingenomen standpunt dat aan de melasse 
alkohol, bij welks vervaardiging 
Nederlandse industriële belangen 
betrokken zijn, eenzelfde garantie 
toegekend dient te worden als aan 
wijn- en vruchtenalkohol. 
De Coördinatie Commissie ging akkoord 
met het Commissievoorstelom de finan
ciering via het EO GPL te laten lonen. 

De Coördinatie Commissie besteedde aandacht aan enkele 
problemen die recentelijk zijn gerezen bij de voorbe
reiding van de nieuwe marktordening aardappelen. 

De Coördinatie Commissie concludeerde dat 
Nederland vast blijft houden aan haar 
standpunt dat voor droging en denaturering van 
in de nieuwe marktordening geen steun dient 
te worden verleend. 
De Coördinatie Commissie bevestigde andermaal 
dat de nieuwe marktordening naar Nederlands 
inzich zo "licht mogelijk" dient te zijn 
d.w. z. zo min mogelijk moet ingrijpen in het 
vrije markt-mechanisme. 

1. 4 i V Diversen 

liAz 3 • ^ e w 1 3 s s e c %0T 

De Coördinatie Commissie verwees t.a.v. dit 
/ dossier naar zijn conclusie van 9 oktober ¿1. 
' * Met betrekking tot de financiering door het 

EOGFL verklaarde de Coördinatie Commissie 
zich voorstander van een laag percentage t.w. 
25^. Alleen in bijzondere gevallen zou een 
hoger percentage (maximaal 35^) mogen worden 
gekozen. 
De Coördinatie Commissie was van oordeel dat 
Nederland de kennelijke Franse wens om, m 
het kader van een te ontwerpen saneringsrege
ling, een uitkering te geven <5<5k aan mensen 
boven de 65 jaar, niet moet steunen. 



1. 4«2. Het Landbouwstrnjictuurbeleid 

• / g De Coördinatie Commissie verwees terzake 
naar zijn conclusies van 9 oktober jl. 

1.4.3. Kosten van het Landbouwbeleid op grond van de ont-
vangen informatie van de EO-Commissie 

Een bespreking van het bestaande Commissiedocument terzake 
staat niet vermeld op de agenda van de Raad. In de Coörd: 
Commissie kwam het document evenwel vanwege het belang van de 
stijgende kosten van het EG-Landbouwbeleid wel t,er sprake. 

De Coördinatie Commissie nam kennis van de conclusie 
van de REZ om inzake de problematiek van de 
stijgende EG-landbouwuitgaven een ambtelijke werk
groep in te stellen. 
De Coördinatie Commissie specificeerde de taak van 
deze werkgroep als volgt: het inventariseren van de 
Nederlandse belangen bij de financiering van de 
EG~landbouwpolitiek en het geven van een (voorlopig) 
zicht in de categorieën van uitgaven waarop 
bezuinigd kan worden. De Coördinatie Commissie 
achtte het aangewezen om de bevindingen van de 
werkgroep nog tijdens haar bijeenkomst van 
21 november a. s. te kunnen bespreken, 
dan wel uiterlijk op 22 november. Deze bevindingen 
zouden dan kunnen worden ingebracht in de REZ-
discussie op 26 november ter voorbereiding van 
de Europese Raad op 29/30 november. 

DGES, 6 november 1979 



Bijlage bij punt 1.1. 

Conclusies Coördinatie Commissie dd. 17 juli 1979 

3.2. Schapevlees 

Terzake ligger. Ccmmiscievccrsteiler v e e r ?elk& — T Z ± & 3 
een: lichte marktordening. Problematisch :: het"te~*c 

Bedacht dient te worden dat het lar.è'couwbeleid 
en het zuivelbeleid in het bij zone er Nederland 
veel voerdeel brengt in allerlei opzicht. Dit 
brengt met zich mede dat Nederland ie ciscuezie 
in het najaar zou willen houder, langs de bekenac 
lijnen, d.w.z. het voorkomen van pr:; zvernzgirs 
en overschotten. Laarbi; -varen ere te bedrijven 
niet zwaarder te belasten dan kleine. Aan ieze 
uitgangsposities waren vast te houden vanwege 
de betrokken Kederlandse belangen. 
Afgesproken werd dat in Nederland reeds op kerte 

•• : r -termijn het interdepartementaal overleg z:v. 
den geopend op initiatief van het Sinister!e van 
landbouw teneinde tijdig gereed te zijn voer 
het debat in het najaar. Cp deze wij'ze z:v. : ck 
reeds ten behoeve var de discussie in de CCV en-
materiaal ter beschikking zijn. 



Bijlage bij punt 1.1. 

Conclusies Coördinatie Commissie dd. 23 oktober 1979 

2. Voorbereiding van de Landbouwraad van 30 oktober 

2.1. Schapeylees 

Deze zitting van de Landbouwraad werd noodzakelijk vanwege 
de situatie waarin Frankrijk is geraakt door de uitspraak 
van het Hof van Justitie. Dit besliste inmiddels dat de 
Franse maatregelen ter blokkering van de import van schape
vlees opgeheven moesten worden. 

De Coördinatie Commissie meende dat indien Frankrijk 
niet de bereidheid aan de dag zou leggen om zich te 
conformeren aan de uitspraak van het Hof, deze aar-
gelegenheid een politiek karakter zou krijgen en 
diende te worden doorgeschoven naar de Algemene Raad. 
Indien Frankrijk zich bereid toonde zich wel te 
conformeren kan Nederland meewerken in de discussie 
aan het totstandkomen van een lichte marktordening 
voor het schapevlees. De Coördinatie Commissie ver
wees naar zijn conclusies van 17 juli terzake. 
Ter aanvulling werd vastgesteld dat, indien hpt 
niet anders mogelijk is, Nederland slechts een inxer» 
ventieregeling waarirr voorzieh' wordt ii: partikuliere 
opslag, kan aanvaarden. Ook een dergelijke regeling 
zou echter evenals een premieregeling slechts een tij
delijk karakter dienen te draden• 



Bijlage bij punt 1 . 4 . 1 . 

Conclusies van de Coördinatie Commissie dd. 9 oktober 1979 

3.2. De wijnsector 

De Coördinatie Commissie constateerde dat 
t.a.v. de beide bovengenoemde agendapunten 
de reeds eerder aangevangen Raadsdiscussie 
zal worden voortgezet, doch dat er geen 
behoefte bestond aan het formuleren van 
aanvullende conclusies terzake. 



Bijlage bij punt 1.4.1. 

Conclusies van de Coördinatie Commissie dd. 9 oktober 1979 

3.2. De wijnsector 

De Coördinatie Commissie constateerde dat 
t.a.v. de beide bovengenoemde agendapunten 
de reeds eerder aangevangen Raadsdiscussie 
zal worden voortgezet, doch dat er geen 
behoefte bestond aan het formuleren van 
aanvullende conclusies terzake. 



Bijlage bij punt 1 .4.2. 

Conclusies van de Coördinatie Commissie dd. 9 oktober 1979 

3« 3« Het landbouyyrstructuurbeleid 

Het betreft hier de voorstellen van de Commissie 
betreffende aanpassing en uitbreiding van de 
bestaande vier structuurrichtlijnen m.b.t. de 
modernisering van landbouwbedrijven, de landbouw 
in bergstreken en probleemgebieden, de bevordering 
van de bedrijfsbeëindiging en aanwending van cul
tuurgrond tot verbetering van de structuur, en de 
voorlichting en scholing van landbouwers. Tevens 
worden er een aantal nieuwe acties voorgesteld ten 
behoeve van enige regio's of Lid-3taten. 

De Coördinatie Commissie verwees naar haar 
conclusies terzake van 1 mei zoals goedge
keurd door de Ministerraad van 4 mei 1979. 
Daarnaast merkte zij op dat het motief voor 
de specifieke acties gelegen moest blijven 
in de omstandigheid dat deze niet bestreken 
werden door de genoemde vier richtlijnen. 
Deze dienden derhalve niet dusdanig te 
worden verruimd dat een overlapping tussen 
specifieke acties en de werkingssfeer van 
de richtlijnen zou plaatsvinden. Voorts 
dient bij het verlenen van de steun steeds 
de marktsituatie in acht te worden genomen. 
Ook dient de steun economisch doelmatig 
te zijn en niet een overschottenproductie 
te bevorderen. Een garantie voor de doel
matigheid van de steun dient te worden 
gezocht in een beperking van de uitkering 
vanwege het PEOGA en in een ruime deelname 
zijdens de betrokken begunstigde en zijaens 
de eigen autoriteiten. Hierbij wordt ge
dacht aan een omvang van de Gemeenschaps
bijdrage die ongeveer 35$ van de totale 
kosten van de investering uitmaakt. 



Bijlage II bij punt 3.3. Het Landbouwstructuurbeleid 

Coördinatie Commissie dd. 1 mei 1979 

2. Voorbereiding an de Landbouwraad van 7/8 mei 
2>1, Structuurmaatregelen 

Het Commissiedocument werd tot dusver nog niet voorbe-
sproken in de werkgroepen of anderszins. De Raadsbehan-
deling zal waarschinlijk beperkt blijven tot een toe
lichting van Commissaris Gundelach. Behandeling kan 
eerst worden verwacht in de herfst, en in ieder geval 
na de behandeling van de landbouwprijzen in juni. 

De Coördinatie Commissie meende dat indien de 
behandeling van dit agendapunt daartoe aanleiding 
gaf van Nederlandse zijde het Commissiedocument 
in het algemeen positief kon worden beoordeeld 
Zulks vanuit de opvatting dat Nederlnad eraan wil 
meewerken de bestaande verschillen tussen de 
regiofs te verkleinen. Voor wat betreft de 
financieringsproblematiek werd gemeend dat 
thans nog geen aanleiding tot enige uitspraak ter
zake bestaat. 
Zijdens het Ministerie van Financiën werd hier
tegen geopponeerd en wordt het wenselijk geacht 
thans reeds uit te spreken dat financiering van 
de hierbeoogde activiteiten gebracht dient te 
worden onder het Gemeenschappelijk Landbouwfonds 
(afdeling Oriëntatie). Dat Ministerie wenst de 
mogelijkeheid open te houden zulks nog in de 
Ministerraad aan de orde te stellen. 
Voorts werd besloten dat bij de nadere beoorde::: 
van de Commissievoorstellen later in het jaar ook 
de LEI-studie en het NAR-advies over het landbouw 
beleid van de EG zal worden betrokken. Dienaan
gaande zal alsdan een rapport worden uitgebracht 
aan de Coördinatie Commissie. 
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